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INTERPELACJA 

w sprawie bezpieczeństwa pieszych przy rynku na os. Rusa 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Zwracam się z prośbą o podjęcie działań, zmierzających do zapewnienia 

bezpieczeństwa mieszkańcom przy przechodzeniu przez przejście dla pieszych na drodze 

rowerowej na wysokości rynku osiedlowego na os. Rusa. 

 

UZASADNIENIE 

  

 Rynek na os. Rusa jest miejscem, z którego codziennie korzysta duża liczba 

mieszkańców Chartowa. Wzdłuż pawilonów handlowych przebiega równie często uczęszczana 

droga rowerowa, powstała wraz z budową trasy tramwajowej na Franowo. Rowerzyści na tym 

odcinku rozwijają duże prędkości, co stanowi realne zagrożenie kolizji z pieszymi, zwłaszcza 

na wysokości przejścia dla pieszych, którego zdjęcie załączam poniżej. Z relacji mieszkańców 

oraz pracowników pawilonów handlowych mam informację, że dochodziło już do 

niebezpiecznych sytuacji w tym miejscu. Dlatego zwracam się z wnioskiem o: 

- przycięcie krzewów widocznych na zdjęciu w taki sposób, aby poprawiła się widoczność  

przejścia dla pieszych, 

- wprowadzenie na tym odcinku oznakowania informacyjnego dla rowerzystów o przejściu dla 

pieszych, 

- zamontowania z obu stron przejścia dla pieszych, na drodze rowerowej, niezbędnych 

elementów infrastruktury drogowej, które powodowałby konieczność ograniczenia prędkości 

przez rowerzystów. 



  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 

 

 

 


